

# MOTORIZED CURTAIN TRACK

电动开合帘



# INTERIOR CURTAIN TRACK

## 室内开合帘



Focal Shade Manual Curtain Track are suitable for small size windows of interior curtain draperies. We offer both high quality and well function track systems with different size and shape of tracks. Operation could be central or lateral opening and the track can be bendable to 90° or wide radius curvatures. It could fit easily in different environment e.g. bedroom, bathroom, living room, hotel guestroom.

Wide choices of flame retardant fabrics are available, from simply plain polyesters to highly technical performance glass fiber fabrics e.g. water/oil repellent coated and soundproofing fabric etc.

富高电动开合帘适合所有室内环境使用。耐用的开合帘系统，拥有不同大小、形状的路轨均保持良好的功能及质量。操作模式包括中央及旁边开合而且路轨可以弯曲成 90 度或大弧型，方便不同的室内环境使用。如睡房、浴室、客厅、酒店。

开合帘可跟各种阻燃帘布搭配使用，从最简单的人造纤维到高性能的玻璃纤维帘布。如防水防污涂层、隔音帘布等。

## Applications 应用

• Office, Hotel, Restaurant, Retail.  
办公室，酒店，餐厅，零售店。

• Luxury Residential, Service Apartment, Club House.  
高尚住宅，酒店式住宅，私人会所。

• School, Hospital and Public's Institutions.  
学校，剧院舞台及公共建筑。

## Features 特点

• **Heavy Duty System** – Both motors and components are manufactured in Germany / Italy. The curtain track systems offers high level of technology and durability, and can cater for curtain track length of up to 30 m (Max Curtain Weight of 250 Kg).

重型开合帘 – 由欧洲进口的先进耐用电机及配件，即使长达 30 米或重达 250 公斤的开合帘也能应付。

• **Auto Electronic Limit** – All the motorized curtain system are designed with the electronic/mechanical limits positioning allows programmable open, close and stop operations via DC dry contact ( Dry Contact apply to M5060C S35H, G6300, G6200 - G6200T ).

自动电子限位 – 内置自动侦测功能，透过直流电干触点，能预设开，关及停的准确位置。  
(干触点只适用于 M5060C S35H, G6300, G6200 - G6200T)。

• **Manual Operation** – The curtain could be operated by hand in the case of emergency or power failure. Also, this will prevent the end user damaging the curtain track system. (Apply to M5060C S35H only)

手动操作 – 在紧急或停电情况下，可手动操作同时不会损坏电机。(只适用于 M5060C S35H)

• **Industrial Standard Drive Belt** – Unique designed toothed belt ensure the system could run smoothly even with heavy weight fabric.

顺滑的运输带 – 独特的齿状设计确保运作畅顺，即使是悬挂重的帘布。

• **Silent Rotor Technology** – The new high technology rotor motor can eliminate sound level by naturalizes vibrations. This is to reduce the sound level while the motor is rotating, and ensure smooth run and silent operation. ( Apply to M5060C S35/35H, 6300, G6200 - G6200T ).

静音转轴技术 – 内置静音转轴的电机，运转时能吸收震荡使系统行走时顺畅宁静。(只适用于 M5060C S35/35H, G6300, G6200 - G6200T)

• **Curtain Finishing** – We offer a wide range of sewing finishing from S-Fold, Pinch Pleat, Box Pleat, Pencil Pleat and Creative Pleating.

开合帘形状 – 有多种开合帘的缝纫形状可选，如波浪折、褶皱折、箱式折、铅笔形折等创新的褶皱外型。

